

Bulletin

Remembrance Day Road Closures – November 11th Sun Life Financial Centre

We would like to remind you that on Remembrance Day, November 11th, the building and Management Office will be open as per normal hours of operation.

The City of Ottawa advises us that due to ceremonies at the War Monument certain street closures will affect our downtown core as follows:

The following street closures may be in effect on Monday, November 11th from 7:00 a.m. to 1:00 p.m.:

- (1) Rideau/Wellington Street between Sussex/Colonel By Drive and Bank Street;
- (2) Queen Street between O'Connor Street and Elgin Street;
- (3) Elgin Street between Wellington Street and Albert Street;
- (4) Metcalfe Street between Wellington Street and Albert Street, and
- (5) O'Connor Street between Wellington Street and Queen Street.

Temporary street closures prior to and following the ceremony at the National War Memorial shall be restricted to the following streets:

- (6) Laurier Avenue between Nicholas Street and Elgin Street;
- (7) Elgin Street between Laurier Avenue and Albert Street;
- (8) Colonel By Drive between Rideau Street and Daly Avenue;
- (9) MacKenzie Avenue extension between Rideau Street and Daly Avenue;
- (10) Daly Avenue between Colonel By Drive and Nicholas Street;
- (11) Nicholas Street (southbound) between Daly Avenue and Laurier Avenue, and
- (12) Elgin Street between Albert Street and Slater Street (only at the direction of the Ottawa Police Service for safety and security purposes)

Please note that access to the garages and loading docks of the 99 Bank and 50 O'Connor buildings will remain accessible from the direction of Bank Street.

Should you have any questions or concerns, please do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
PROPERTY MANAGER

November 6, 2019

Bulletin

Fermeture de rues le 11 novembre – Jour du Souvenir Centre Financière Sun Life

Nous souhaitons vous rappeler que l'immeuble et le bureau de gestion seront ouverts comme d'habitude, le 11 novembre, Jour du Souvenir.

La ville d'Ottawa nous informe qu'en raison de la tenue des cérémonies au Monument commémoratif de guerre, certaines fermetures de rues vont affecter le centre-ville, notamment :

Les rues suivantes seront fermées à la circulation le lundi 11 novembre entre 7 heures et 13 heures :

- (13) La rue Rideau/Wellington entre la promenade Sussex/Colonel By et la rue Bank
- (14) La rue Queen, entre les rues O'Connor et Elgin
- (15) La rue Elgin, entre les rues Wellington et Albert
- (16) La rue Metcalfe entre les rues Wellington et Albert, ainsi que
- (17) La rue O'Connor entre les rues Wellington et Queen.

Les fermetures temporaires de rues avant et après la tenue des cérémonies au Monument commémoratif de guerre seront limitées aux rues suivantes :

- (18) L'avenue Laurier, entre les rues Nicholas et Elgin
- (19) La rue Elgin, entre l'avenue Laurier et la rue Albert
- (20) La promenade Colonel By, entre la rue Rideau et l'avenue Daly
- (21) Le prolongement de l'avenue MacKenzie, entre la rue Rideau et l'avenue Daly
- (22) L'avenue Daly entre la promenade Colonel By et la rue Nicholas
- (23) La rue Nicholas (en direction sud) entre les avenues Daly et Laurier, ainsi que
- (24) La rue Elgin, entre les rues Albert et Slater (uniquement sur indication du service de police à des fins de sécurité et de protection)

Prenez note que l'accès aux stationnements et aux quais de livraison des 99 Bank et 50 O'Connor demeurera accessible en provenance de la rue Bank.

Pour de plus amples renseignements, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
GESTIONNAIRE IMMOBILIER

Le 6 novembre 2019